

# 琴韵·禅绕 – 古琴系列教学课程

## “The *Guqin* Zither in Zen” – *Guqin* Music Course Autumn 2016

伦敦幽兰琴社 携手伦敦佛光寺开展其文化传播项目之一的长期古琴教学课程。

The London Youlan *Qin* Society, in partnership with Fo Guang Shan Temple in central London, provides systematic long-term *guqin* zither courses in the Buddhist Pure Land – an ideal Zen environment for learning the *guqin*.

古琴（7弦琴），象征中国文人琴棋书画的首要因素，承载着厚重的中国文化历史，是唯一被联合国教科文组织列为“人类口头和非物质文化遗产代表作”的中国乐器。

The *guqin*, with its refined and other-worldly tones, is the quintessential instrument of the Chinese literati, along with chess, calligraphy, and ink-painting, and has historically been the mark of scholarly sophistication.

### 课程时间 Course Time:

2016年9月27日起（每周二，共12周） 27<sup>th</sup> September – 20<sup>th</sup> December 2016 (every Tuesday, 12 weekly classes)

### 每周二 Tuesdays: (except 25<sup>th</sup> October)

2.15 – 3.45pm 初级 Beginner £240

6.30 – 7.30pm 初级 Beginner £180

4:00 – 5:30pm 中级 Intermediate £240

7:30 – 8:30pm 中级 Intermediate £180



### 授课教师 Teacher: Dr Cheng Yu

程玉博士（伦敦大学亚非学院古琴琵琶导师（1998 - ），演奏家，师从著名古琴大师李祥霆教授，伦敦幽兰琴社社长）

Dr Cheng Yu (*Guqin* virtuoso, studied under *guqin* master Li Xiangting, has taught *guqin* at SOAS, University of London since 1998, President of the London Youlan *Qin* Society)

### 授课地点 Location

London Fo Guang Shan Temple, 84 Margaret St, Fitzrovia, London, W1W 8TD

报名表 Enrolment form can be downloaded from: [www.ukchinesemusic.com/updates.htm#CAQZ052016](http://www.ukchinesemusic.com/updates.htm#CAQZ052016)

### 更多信息 More Information

授课琴有限（每节课租用费£4），欢迎学员自带乐器，关于古琴销售租赁信息请联系 程玉老师。

A limited number of instruments are available for hire during the classes at £4 each. You are welcome to bring your own. To purchase or rent instruments, please contact Dr Cheng at [chengyu@ukchinesemusic.com](mailto:chengyu@ukchinesemusic.com) or call her on 07880 896 003.

